

Imperial Academy Adverse Weather Arrangements

When there is a tropical cyclone, heavy rain or thunderstorm, the following arrangements will apply:

Situation	Action to be taken
Hoisting of Typhoon Signal No. 1	School will operate as usual
Hoisting of Typhoon Signal No. 3	School will operate as usual
Hoisting of Typhoon Signal No. 8	School will be closed
When the Amber Rainstorm Signal is in force	School will operate as usual
When the Red Rainstorm Signal is in force	School will operate as usual
When the Black Rainstorm Signal is in force	School will be closed

NORMAL (Classes will continue as scheduled.)

- Amber or Red Rainstorm Warning is in force
- Typhoon Signal No. 1 or Typhoon Signal No. 3 is hoisted.
- The School will remain open, and parents may decide whether to bring their child to class.

CANCEL (Classes are cancelled.)

- If the Black Rainstorm Warning or Typhoon Signal No. 8 or above is hoisted on or before 8:30 am, all morning classes will be cancelled.
- If the Black Rainstorm Warning or Typhoon Signal No. 8 or above is hoisted on or after 3:30 pm, all afternoon classes will be cancelled.
- If the Black Rainstorm Warning or Typhoon Signal No.8 is lowered on or before 3:30 pm, all classes will resume 2 hours after the signal is cancelled.
- The School will remain closed under these conditions.

We regret that we do not provide any make-up classes or refunds if the Applicant chooses not to let the child attend class or the class has been cancelled due to any adverse weather condition.

Should you have any questions, please feel free to Whatsapp us at 6473 0629, or contact us via the school application. Thank you for your attention.

Best Regards,

Imperial Academy



Imperial Academy 惡劣天氣安排

親愛的家長:

當遇有熱帶氣旋、持續大雨及雷暴時,本校會有以下安排:

天氣情況	應採取的行動
當天文台發出1號熱帶氣旋警告訊號	照常上課
當天文台發出3號熱帶氣旋警告訊號	照常上課
當天文台發出8號或以上警告訊號	停課
宣佈黃色暴雨警告訊號	照常上課
宣佈紅色暴雨警告訊號	照常上課
宣佈黑色暴雨警告訊號	停課

照常 (課堂如期繼續)

- 天文台發出黃色或紅色暴雨警告訊號
- 天文台發出 1 號 或 3 號颱風訊號
- 校舍保持開放,家長因應需要可送小朋友到學校

取消(課堂取消)

- 黑色暴雨警告訊號或 8 號或以上颱風訊號於早上 8:30 或之前生效,所有早上課堂取 消。
- 黑色暴雨警告訊號或 8 號或以上颱風訊號於下午 3:30 或之後生效,所有下午課堂取消。
- 黑色暴雨警告訊號或 8 號或以上颱風訊號於下午 3:30 或之前取消,所有課堂會於訊號取消後 2 小時恢復上課。
- 校舍不開放

如家長選擇不出席課堂、或因惡劣天氣而取消之課堂,本校不設補課或退款。

如有任何問題,請致電 Whatsapp 6473 0629 或於學校應用程式跟我們聯絡。多謝垂注!

Imperial Academy 謹啓